
Subject: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община 

 

 На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община:  

 

Във връзка с новата Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски 

ясли,  

детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на 

Столична община,  

искам да изразя несъгласието си за новите критерии за кандидатстване и по 

конкретно отпадането на К5  
(Дете, което посещава общинска самостоятелна детска ясла или частна детска ясла, 

регистрирана от СРЗИ  

на територията на Столична община най-малко 6 месеца преди записване.)  

 

Смятам че чиста форма на дискриминация за деца в заварено положение,  

посещаващи СДЯ/ЧДЯ (набор 2018 и 2019), без право на информирано решение и 

избор е премахването на К5 от днес за утре?! 

Изумена съм, че дори не сте се замислили за това, а искате да го въведете от 

следващото голямо класиране. 
Всички сме наясно, че най-големият проблем и липсата на места, огромната липса на 

места в София, но все пак сменяне на критерии по този начин е немислимо. 

 

Представете си, че детето е прието на СДЯ, родителите му работят и в един момент, то 

не влиза в ДГ... и какво трябва - единият родител да спре да работи. 

Когато това се знае предварително, т.е. че тази точка я няма, хората ще могат да 

планират от по-рано. 

А защо тогава да не накараме и децата от яслените групи на ДГ да ходят на класиране 

за 1 група в ДГ, за да е честно за всички... 

  

Силно се надявам, че ще прегледате отново датата на отпадане на тази точка и че ще 

вземете предвид мнението на всички засегнати страни.  

Успешен ден!   
 


